

一般捐款表格

(請在適當空格內劃"✓"號)

本人/團體樂捐善款支持膳動衡基金(FOODSPORT FOUNDATION)

☐由膳動衡基金分配 ☐社區運動推廣計劃 ☐食物援助計劃 ☐其他用途 _____

捐款者資料

姓名: _____ (先生 / 女士 / 小姐)

收據抬頭: ☐同上 ☐其他 (請註明) _____

聯絡電話: _____ 電郵: _____

通訊地址: _____

為協助膳動衡基金更有效運用資源，請選出您從哪個媒體知道是項捐款:

☐FOODSPORT Instagram ☐FOODSPORT Facebook ☐報章雜誌 ☐電子郵件 ☐郵件

☐FOODSPORT 活動 ☐網上廣告 ☐戶外廣告 ☐親友介紹 ☐其他 _____

捐贈金額

☐ HK\$100 ☐ HK\$500 ☐ HK\$1,000 ☐ HK\$5,000 ☐ 其他 HK\$ _____

*捐款港幣一百元或以上將獲發捐款收據。

捐款方式

☐ 銀行入賬	☐ 劃線支票
您可透過銀行櫃位/自動櫃員機/網上理財捐款直接存入本會賬戶。 銀行名稱： 中國銀行(香港)有限公司 銀行戶口號碼： 012-582-2-001128-2 銀行戶口名稱： 膳動衡基金有限公司	請將劃線支票抬頭為「膳動衡基金有限公司」，並將支票寄回本會以下地址。信封面請註明「個人/團體捐款」。 支票號碼： _____
請將填妥的捐款表格連同 入數紙 / 轉帳紀錄 / 劃線支票 郵寄 交回本會 (請註明「個人/團體捐款」)。 地址： 香港九龍官塘鴻圖道 21 號訊科中心 20 樓 A 室	

個人資料收集聲明

膳動衡基金(FOODSPORT FOUNDATION)遵循《個人資料(私隱)條例》的規定處理及儲存您的個人資料，絕不會向第三方出售您的個人資料。此表格上之個人資料除作上述用途外，膳動衡慈善基金將不時透過直接郵遞、電郵及電話等途徑，向閣下提供有關活動資訊，屆時將需要使用閣下聯絡資料及捐款紀錄與閣下通訊。如您不願意接收以上資訊，請在以下空格內加上"✓"號。

☐ 本人不欲收取任何膳動衡慈善基金上述的宣傳資訊。

本人已閱讀，了解及接納膳動衡基金(FOODSPORT FOUNDATION)有關收集、使用及提供個人資料的通知。

簽署: _____ 日期: _____

如蒙垂詢，請於辦公時間 (星期一至五 1000 - 1800) 賜電 3611 0334 或電郵 info@foodsportfoundation.org 與我們聯絡。

Ordinary Donation Form

(Please mark "✓" in the appropriate box)

I would like to make a one-off donation to support **FOODSPORT FOUNDATION**.

☐ Distributed by FOODSPORT FOUNDATION ☐ Community Program ☐ Food Assistant Program

☐ Others : _____

Personal Details

Name: _____ (☐ Mr./ ☐ Mrs./ ☐ Miss)

Name of Recipient: ☐ Same as above ☐ Others (please specify) _____

Phone Number: _____ E-mail: _____

Address: _____

To help utilize resources effectively, please select how you learned about this donation:

☐ FOODSPORT Instagram ☐ FOODSPORT Facebook ☐ Newspapers/Magazines ☐ Email ☐ Mail

☐ FOODSPORT Events ☐ Online Advertisement ☐ Outdoor Advertisement ☐ Friends ☐ Other _____

Donation Amount

☐ HK\$100 ☐ HK\$500 ☐ HK\$1,000 ☐ HK\$5,000 ☐ Others, HK\$ _____

* Donation receipts will be issued for donations of HK\$100 or above..

Payment Methods

☐ Bank Transfer	☐ A Cheque
You can directly deposit your donation into our account through a Bank counter/ Automated teller machine/ Online banking. Bank Name : Bank of China (Hong Kong) Limited Bank Account Number : 012-582-2-001128-2 Bank Account Name : Foodsport Foundation Limited	Please send cheques payable to "FOODSPORT FOUNDATION LIMITED" and send it to the following address. Cheque Number: _____
Please return the completed donation form together with the Bank-in slip/ Transfer record/ Crossed cheque to us by mail. Please mark "Individual/Organization Donation" on the envelope. Address: Workshop A, 20/F, Infotech Centre, 21 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong	

Personal Information Collection Statement

FOODSPORT FOUNDATION adheres to the regulations of the Personal Data (Privacy) Ordinance in the handling and storage of your personal information and will never sell your personal data to third parties. Apart from the above, FOODSPORT FOUNDATION may periodically provide you with activity information through mail, email, and phone. Your contact information and donation records will be used for communication. If you do not wish to receive the above information, please mark "✓" in the space below.

☐ I do not wish to receive any promotional information from FOODSPORT FOUNDATION as mentioned above.

I have read, understood, and accepted the information regarding the collection, use, and provision of personal data by FOODSPORT FOUNDATION.

Signature: _____ **Date:** _____

For enquiries, please contact us at 3611 0334 during office hours (Monday to Friday 1000 - 1800) or email info@foodsportfoundation.org